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Proces – verbal 

 Încheiat azi vinei 29 decembrie 2023 cu ocazia derulării şedinţei extraordinare 

cu convocare de ȋndatӑ a Consiliului Local Coroisânmărtin, 

Sedinţa a fost convocată la data de 28 decembrie 2023 cu Dispoziţia primarului 

nr.173/2023. 

De la şedinţa absenteazӑ domnii consilieri Lupșa Vasile Sorin, Lupşa Rodica, 

Popovici Teodor şi Varga Rebeka. Deasemenea absentează delegatul sătesc Denes Florin. 

 Domnul primar explicӑ faptul cӑ a fost nevoit sӑ convoace de ȋndatӑ consiliul local 

ȋntucȃt prin solicitarea de clarificare ADR Centru Nr. 48668/ 28.12.2023  prin care ni se 

transmite raspunsul la adresa UAT Coroisinmartin înregistrata la OI ADR Centru cu nr. 

45098/ 09.12.2023 prin care am solicitat etapizarea în perioada de programare 2021-2027 

a Contractului de finantare nr. 6872/07.05.2021, pentru proiectul cu titlul „Reabilitare, 

extindere si dotare infrastructura educaţionala pentru învaţamânt obligatoriu unitate situată 

în satul Coroisînmartin si satul Odrihei, comuna COROISÎNMARTIN”, beneficiar UAT 

COMUNA COROISINMARTIN, cod SMIS 124861, si prin care ni se transmite ca “in 

cazul proiectului dumneavoastra nu a fost realizat progres financiar de minimum 5% din 

valoarea contractului de finantare pâna la data de 30 septembrie 2023 , proiectul nu a fost 

inclus în Lista proiectelor etapizate POR 2014- 2020.” 

 Domnul preşedinte Bartos Martin Csaba preia conducerea lucrărilor şedinţei  si 

supune la vot proiectul Ordinii de zi: 

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării şi comletării HCL nr.40/2023 

privind aprobarea implementarii in etapa II-a a proiectului „Reabilitare,extindere si 

dotare infrastructura educationala pentru invatamant obligatoriu – unitate situată in 

satul Coroisînmartin si satul Odrihei, comuna COROISÎNMARTIN”  in cadrul 

Programului „Regiunea Centru” 2021-2027 si a cheltuielilor legate de proiect, in 

scopul finalizarii integrale. 

Ordinea de Zi este adoptată cu unanimitate de voturi. 

Se trece la dezbaterea punctului ȋnscris pe Ordinea de Zi, domnul primar dă citire 

proiectului de hotărâre şi dă cuvântul domnului proiectant Barsan Andrei inviat ȋn şedinţă, 

care explică faptul că deşi etapizarea proiectelor a fost aprobată de către Guvern ȋn data 

28.12.2023 ADR Centru a transmis o adresă prin care comunică faptul că nu s-a aprobat 

etapizarea proiectului iar modificarea HCL privind etapizarea se impune a fi aprobată de 

ȋndată ȋntrucât este absolut necesară prelungirea duratei proiectului – propunerea este pana 

la 31.12.2026, urmand ca in cursul lunii ianuarie sa se conteste aceasta incadrare a 

proiectului, intrucat la data de 30.09.2023, conform platilor efectuate de UAT Comuna 

Coroisinmartin, progresul proiectului este de 23.88% nu sub 5% cum se precizează ȋn 

adresă. 
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 Deaemenea domnul Bârsan spune că o variantă de rezervă ȋn cazul ȋn care 

contestaţia nu va fi admisă ar putea fi refinanţarea priectului. 

 Domnul primar completează că a discutat telefonic cu d-nul ministru Veştea care i-a 

comunicat că adoptarea unei HCL ȋn sensul celor precizate mai sus este singura variantă de 

a ieşi din impas ȋntrucât nu mai este timp fizic pentru a depune contestatie. 

 Domnul consilier Gândilă Doru remarcă faptul că termenul de realizare a investiţiei 

a fost 31.12.2023 domnul primar răspunzând că s-a dat Ordonanţă de prelungire a 

termenului iar domnul Bârsan spune că prin adoptarea HCL contractul rămâne deschis, ȋn 

vigoare. Totuşi domnul Gândilă remarcă faptul că situaţia este gravă domnul primar ȋl 

asigură că va găsi la nevoie solutii alternative ȋntrucât şcolile un pot să rămână aşa. 

 Deasemenea domnul Gandilă ȋntreabă ce ȋnseamnă să plătim din bugetul propriu? 

domnul primar răspunzând că să ne asumăm toate plăţile viitoare, domnul Andrei Bârsan 

dând asigurări că va avea câştig de cauză contestaţia care se va face ȋn luna ianuarie, 

problema majoră o reprezintă necomunicarea la timp a răspunsului din partea ADR iar un 

lucru cert este că odată cu adoptarea HCL nu se vor restituí banii alocaţi  până ȋn faza 

actuală a investiţiei, iar dânsul va face tot ce este posibil pentru a reintra ȋn normalitate cu 

proiectul. 

 Domna Szekely Ana Maria ȋl ȋnteabă pe domnul Bârsan dacă nu cumva trebuia 

făcută dovada plăţilor, ADR nu avea de unde să stie ce plăţi s-au efectuat dacă nu au fost 

comunícate, domnul Bârsan răspunzând că un a fost cerută dovada plătilor motivul invocat 

de către ADR fiind surprinzător ȋntrucât ȋn realitate s-au făcut plăţi de 23,88%. 

 Nu mai sunt alte discuţii, se supune la vot, HCL nr.43/2023 se adoptă cu 

unanimitate de voturi de către cei 7 consilieri prezenţi. 

Domnul președinte declarӑ ȋnchise lucrӑrile ședinței iar domnul primar urează ,,An 

Nou fericit ” celor prezenţi şi le multumeşte ȋncă o dată pentru prezenţă. 

 

 

 

 
        

Preşedinte de şedință,                                              Contrasemnează :  secretar general, 

Bartos Martin Csaba                                                                  Pop Mircea 

 

 

 


